
Делегат Крстан Симић поставио је питање Савјету министара БиХ, које 

гласи: 

 Имајући у виду неке контрадикторне текстове у медијима везано за увођење 

дигиталног система у ТВБХ, молим да ми надлежно министарство одговори: У којој 

фази се налази процес успостављања система дигиталног пријема ТВ програма на 

простору БиХ? 

 


